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Abstract (en)
This display stand comprises two tubular vertical columns (2) joined at the top by an arch (3) and at the bottom by a base (4) projecting on both
sides of the plane of the two columns, these two columns being joined to each other in the zone where they are parallel by panels (5) intended
for the fastening of rods or hooks for supporting articles to be displayed and which serve, at the top thereof, as a support for a pediment (9) for
displaying products. <IMAGE>

Abstract (fr)
Ce présentoir comprend deux colonnes verticales tubulaires (2) réunies en partie haute par un arceau (3) et en partie basse par un socle (4) faisant
saillie de part et d'autre du plan des deux colonnes, ces deux colonnes étant reliées I'une a l'autre dans la zone ou elles sont paralléles par des
panneaux (5) destinés a la fixation des tiges ou crochets supports d'articles a présenter et servant, dans leur partie haute, de support a un fronton
(9) de présentation des produits.
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